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Op herhaling
 
Na van 2010 tot 2016 secretaris te zijn geweest, ga ik
met veel plezier opnieuw de uitdaging aan!
Toen nog een paar honderd leden, nu beduidend
minder, maar met een grote verbondenheid onder
ling. Het werk als secretaris geeft ook met een kleiner
aantal leden veel voldoening!
 
Het clubblad is wat magertjes deze keer, maar hope
lijk toch nog genoeg te lezen en te bekijken.
Onze correspondent in Spanje heeft weer een bijzon
dere bijdrage geleverd, we zijn hem zoals altijd zeer
erkentelijk hiervoor! Ook Henk Griffioen is een vaste
waarde wat betreft de bijdragen aan het clubblad.
De centerfold laat een oude Solifer 450 zien uit 1978,
we zagen deze op camping het Groene Bos in Zee
wolde, het bewijs dat het merk Solifer nog steeds
springlevend is na 45 jaar!
 
Marianne van Keulen
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Woord van de voorzitter
 
Het is nu kort na de Algemene Ledenvergadering. Wij kunnen als club terugzien op een goede vergadering.
We hebben de statuten en het huishoudelijk reglement besproken en deze zijn goedgekeurd. Zij kunnen nu
definitief afgetikt worden via de notaris.
 
Wij hebben als club afscheid genomen van Onno de Gans als secretaris. Wij hebben de afgelopen jaren in
hem een betrokken bestuurder gehad, die een aantal zaken goed op de rails gezet heeft. Ik denk dan met
name aan de al eerder genoemde statuten etc. Ik wil hem hierbij nogmaals bedanken voor het vele werk
dat hij gedaan heeft voor de club.
Het was fijn dat Marianne van Keulen zich opnieuw beschikbaar heeft gesteld voor de functie van secretaris,
een functie die zij al eerder vervuld heeft. Ik hoop op een goede samenwerking onderling, en ik verwacht
dat dit zeker gaat lukken.
 
Tijdens de vergadering kwam aan de orde dat er nog geen activiteiten gepland staan voor 2024. Zijn er
leden die een idee hebben voor een tref of rally waar dan ook, kan ook in het buitenland, kunnen zij zich tot
de activiteitencommissie wenden die hen kan ondersteunen in het verder opzetten van een activiteit. Het
zou fijn zijn als er initiatieven komen vanuit de leden omdat de activiteiten nu veelal alleen door de commis
sie georganiseerd worden en dat is in principe niet de bedoeling. Ook zou het leuk zijn als er vanuit de leden
tips komen over leuke campings waar zij al eens een keer verbleven hebben om hier ook de andere leden
op te attenderen. 
 
Ik hoop op een goede opkomst tijdens het rondje Nederland in juni en de tref in Luxemburg in september.
 
Ik wens jullie allemaal een goede zomerperiode toe met hopelijk veel mooi weer.
 
Didi Lindhout
 
 
 

A en B
 
Niet van A naar B of in ons geval dit najaar niet naar Noord-Spanje en Noord-Portugal.
Als je A zegt moet je ook B zeggen, is het gezegde.
En dat was dit keer voor ons ook aan de orde.

Anderhalf jaar terug zijn we lid geworden van de Nederlandse Caravan Club (NCC).
Waarom? Ach eigenlijk was een dreigend stalling probleem de reden dat onze sluimerende interesse werd
omgezet in het lidmaatschap. 
En als je dan kennis maakt dan ontdek je dat het best wel uniek is wat deze vereniging in stand wil houden:
12 kampeerterreinen voor de leden, in eigen beheer en onderhoud. Met alles wat daarbij komt een pittige
klus voor alle vrijwilligers, zoals het bestuur, de beheerders, de technische groep, de automatisering, etc.

En als je dan je mondje roert, komt snel het moment dat je de vraag krijgt mee te gaan spelen bij de vrijwil
ligers. Dat doen we als beheerders, als zeilinstructeur en vanaf 13 mei mag ik ook algemeen bestuurslid zijn.
Dus B is ook gezegd.
Om deze taak goed op te starten, blijven we dit jaar wat dichter bij huis en waarschijnlijk ook wat minder
lang weg.

Henk Griffioen
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ALV 2023 22 april te Zeewolde op camping de Distel
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Verslag Algemene Ledenvergadering 2023 
 
 
Bestuur
Didi Lindhout, voorzitter
Onno de Gans, secretaris
Henk Griffioen, penningmeester
Piet Goudriaan, voorzitter TC
Jannie van der Torre-Hoek, voorzitter AC
 
Aanwezig
Aanwezig zijn, naast de bestuursleden, 36 leden/partners van de vereniging
 
Afwezig met kennisgeving
Wim en Marjan Rijkaart van Cappellen, Jan Molenaar en Christine van Lente, Court en Irene Ribbens, Renske
vd Berg, Hans en Gerrie Schoots, Toon Suermondt.
 
1.Opening door de voorzitter
De voorzitter opent de vergadering om 14.30uur en heet alle aanwezigen hartelijk welkom. Ter nagedachte
nis aan Han de Ridder verzoekt zij een minuut stilte in acht te nemen.
 
2.Ingekomen stukken
Niets te vermelden.
 
3.Vaststellen van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
 
4.Vaststellen van de notulen van de vorige ALV
Kennisgenomen hebbend van een opmerking van Joop Kruys dat het niet nodig is een aansprakelijkheids
verzekering af te sluiten worden de notulen met algemene stemmen aangenomen.
 
5.Jaarverslagen
a. Secretaris en ledenadministratie
    Bij acclamatie goedgekeurd.
b. Redactiecommissie
    Bij acclamatie goedgekeurd.
c. Activiteitencommissie
    Bij acclamatie goedgekeurd.
d. Technische commissie
    Bij acclamatie goedgekeurd.
e. Advertenties en PR
    Bij acclamatie goedgekeurd. Op een dringende oproep van de portefeuillehouder meldt zich
    niemand om deze taak van haar over te nemen.           
 
6.Financiën
a .Financieel verslag 2022
De penningmeester geeft nog een korte toelichting op de cijfers die verder geen vragen oproept.
b.Verslag van de kascommissie 2022
c. Begroting 2024
De begroting wordt goedgekeurd evenals de gewijzigde begroting 2023.
d. Vaststelling contributie 2024
De contributie wordt vastgesteld op € 40.
e. Vaststelling minimale donatie 2024
De minimale donatie wordt vastgesteld op € 40.
f. Meerjarenperspectief
De vergadering stemt in met hetgeen in het meerjarenperspectief is verwoord; er zal voor de viering van het
lustrum in 2025 naar een evenwichtige omvang van de feestelijkheden gezocht moeten worden.
g. Benoeming kascommissie 2023
De kascommissie 2023 zal bestaan uit Henk Brinksma en Ria Lammers met Marielle van Wakeren als reserve.
 

Zaterdag 22 april te Zeewolde
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7. Samenstelling bestuur
a. Voorzitter: Didi Lindhout, benoemd tot 2025, niet aftredend
b. Secretaris: Onno de Gans, benoemd tot 2023, aftredend, niet herkiesbaar
    Marianne van Keulen wordt bij acclamatie tot 2026 benoemd als secretaris.
c. Penningmeester: Henk Griffioen, benoemd tot 2025, niet aftredend
 
8. Samenstelling commissies
a. Activiteitencommissie
i.   Jannie van der Torre-Hoek, voorzitter, benoemd tot 2023
     Jannie geeft aan dat dit absoluut haar laatste termijn zal zijn en roept eenieder op zich in te
     spannen voor het vinden van een opvolger                   
     Dit gezegd hebbende wordt zij bij acclamatie herbenoemd.
ii.  Johan Top, benoemd tot 2025, niet aftredend
iii.  Margriet Grootenboer, benoemd tot 2025, niet aftredend
 
b. Technische commissie
    Piet Goudriaan, voorzitter, benoemd tot 2025, niet aftredend
    Reinier Bijkerk, benoemd tot 2023, herkiesbaar
    Jan de Groot, benoemd tot 2023, herkiesbaar
 
c. Redactiecommissie
    Didi Lindhout, voorzitter, benoemd tot 2025, niet aftredend
    Marianne van Keulen, eindredactie, benoemd tot 2023, herkiesbaar
    Marianne wordt bij acclamatie herbenoemd.
    Onno de Gans, benoemd tot 2025, niet aftredend
    Jacob Dijkhuizen, benoemd tot 2025, niet aftredend
    In verband met de nog te behandelen statuten wordt voorgesteld Onno de Gans als voorzitter aan te  
   wijzen. De vergadering stemt hiermee in.
 
d. Website
   i. Onno de Gans, benoemd tot 2025, niet aftredend
   ii. Jacob Dijkhuizen, benoemd tot 2025, niet aftredend
 
e. Archief
    Jan Molenaar, benoemd tot 2025, niet aftredend
 
f. PR
    Didi Lindhout, interim
    Didi stelt vast dat ze al heel lang deze taak op zich heeft genomen. Het is een lastige positie omdat
    de omvang van de club niet echt aantrekkelijk is voor adverteerders. Maar het zou toch wel heel
    prettig zijn als een ander met mogelijk vernieuwende inzet deze taak zou willen overnemen.
 
9. Rallykalender 
   Jannie licht de rallykalender toe. Het lopende jaar vraagt alleen nog om een beslissing over de
   nieuwjaarstref en de nieuwjaarsreceptie; op haar vraag aan de zaal of het nodig is die te koppelen
   blijkt die noodzaak niet zo gevoeld te worden hetgeen betekent dat er meer mogelijkheden zijn om
   voor beide activiteiten een adequate ambiance te vinden.
   Voor 2024 is de kalender nog helemaal leeg, maar Anton Wiebenga biedt aan een voorstel te doen
   voor een reis naar het nabije buitenland.
 
10.Huldiging jubilarissen
    Jacqueline Beckman krijgt van de voorzitter een feestelijke toespraak vergezeld van een bos
    bloemen en de obligate fles Solifer wijn.

PAUZE
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11. Reglementen/WBTR
 
a. Statuten
Na een aantal vragen waarvoor de antwoorden al in de reglementen zelf te vinden bleken ging de aandacht
vooral uit naar het concept ‘partnerlid’. Dat werd niet gevoeld als organisch in de vereniging passend. De
introductie daarvan behoeft dus enige toelichting: 
 
In den beginne was de club eigenlijk een verzameling caravans en bij iedere caravan hoorde 1 of meer
personen. Eén van die personen was lid van de club, maar overigens vormden alle betrokkenen samen een
gelijkwaardige vriendengroep. Dat er niet (altijd) op de strikte regels werd gelet heeft nimmer echt tot pro
blemen geleid. Met de komst van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen is daar, althans formeel, ver
andering in gekomen. Alle leden en in het bijzonder bestuursleden moeten aan voorwaarden voldoen ten
einde hun handelen maatschappelijk verantwoord te laten zijn. In de dagelijkse praktijk behoeft dat geen
verandering op te leveren, maar aan de statuten worden veel stringentere eisen gesteld. Met name moet
iemand die een bestuursfunctie vervult een bij de statuten gedefinieerde status hebben. Het partner zijn van
een lid zou zo’n status kunnen zijn, maar dan geldt dat automatisch voor de partners van alle leden, ook als
zij zo’n status niet ambiëren. Partners ook gewoon automatisch lid laten zijn heeft datzelfde bezwaar en be
tekent ook dat er dubbel contributie betaald moet worden. Blijft dus over een speciale categorie leden in te
voeren zodat partners die daar prijs op stellen ook de mogelijkheid hebben rechtspositioneel een aan het
lidmaatschap gelijkwaardige plaats te krijgen zonder financiële consequenties. Daar hebben wij dus voor
gekozen en het ‘probleem’ naamgeving opgelost door zo’n lidmaatschap een partnerlidmaatschap te
noemen.
 
Op basis van deze toelichting bleek het concept begrepen te zijn en kon men ook instemmen met de
naamgeving.
Hierna werden de statuten bij acclamatie goedgekeurd en werd het bestuur gemachtigd de nodige stappen
te ondernemen om de uitvoering van dit besluit ter hand te nemen.
 
b. Huishoudelijk Reglement
Bij acclamatie aangenomen.

c. Bestuursprotocol (ter informatie)
Hierover werden geen vragen gesteld.
 
12. Rondvraag
  a. Anton Wiebenga vraagt zich wie de ontvanger is van bijdragen aan trefs.
      Jannie antwoordt dat daar bij trefs geen sprake van is omdat de camping altijd zelf wordt
      afgerekend en er geen door de club georganiseerde activiteiten plaats vinden.
 
  b. Chris Heijligers zou het betreuren als het (papieren) clubblad zou verdwijnen.
 
  c. Didi Lindhout meldt ten overvloede dat in 2025 het 45 jarig jubileum van de club kan worden
      gevierd en roept allen op na te denken over voorstellen om dat vorm te geven en te overwegen    
      plaats te nemen in een commissie die een en ander gaat voorbereiden.
 
  d. Jannie Hoek heeft het genoegen de hartelijke groeten van Wil Wassing over te brengen aan alle
       leden.
 
13. Sluiting en vaststelling volgende vergadering
De vergadering stemt in met het bestuursvoorstel de ALV 2024 te agenderen voor zaterdag 13 april 2024.
De voorzitter memoreert hetgeen de secretaris de afgelopen jaren voor de vereniging heeft gedaan en wenst
hem nog vele mooie momenten binnen de vereniging. Nadat hem als tastbare blijk van waardering een bos
bloemen en een waardebon is overhandigd wordt de vergadering gesloten verklaard.
 
Onno de Gans
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De ledenvergaderingtref 2023 te Zeewolde
 
Op 14 april arriveer ik als eerste op camping de Distel bij Zeewolde. Mijn caravan staat hier in de stalling en
ik heb op mijn gemak alles geïnstalleerd. Toen ik klaar was kwamen Rob en Rinske en vertelden mij dat ik niet
met de voorkant bij het nummerpaaltje moest staan maar dat de achterkant er 40 centimeter voorbij moest
staan. Ik heb er even over nagedacht of ik zal blijven staan, maar als de plaats om de hoek nog bezet wordt
heb ik een probleem. 
Oké, het is droog en de zon schijnt, dus pootjes een beetje omhoog en de hele handel een stuk naar voren,
zo heb je in ieder geval je bezigheden. 
Rob en Rinske vertrekken weer want die moeten weer naar huis omdat Rinske begin van de week nog afspra
ken heeft. Het is wel fijn dat ze er weer een deel van de tref bij kunnen zijn. 
Later in de middag komt ook Jacqueline aan en wij brengen de avond samen door met heel veel oude
herinneringen ophalen. 
 
De volgende dag arriveren Annie en Jan Kranendonk en Geesje en Joost Mouthaan. Die installeren zich op
het veld naast het veld waar ik sta. Ik ga op de fiets boodschappen doen en later in de middag sluit ik mij
aan bij het happy hour dat door de campingbeheerders wordt georganiseerd. 
Jan heeft een nieuwe schotel voor zijn televisie, maar hij krijgt geen ontvangst en zondag, na de wandeling
met een groep campinggasten onder leiding van Piet Verkade, verplaatst hij zijn caravan naar het volgende
veld en daar is de ontvangst prima. 
Tegen de avond vertrekt Jacqueline weer naar huis maar ze komt vrijdag weer terug.
 
Maandag ga ik een stuk fietsen en daarna naar restaurant Lotus om de laatste dingen te bespreken voor
het buffet dat zaterdag door hen wordt verzorgd. Dinsdag ga ik lopend op zoek naar de plek waar bevers
zitten. Ik heb de plek wel gevonden, maar de bevers niet gezien, wel hun sporen. 

 
Woensdag vertrek ik in de morgen met de fiets richting
het pontje van Zeewolde naar Strand Horst en na de
overtocht fiets ik naar Putten. Daar even geluncht en
wat rondgewandeld en toen door naar het huis waar
Wil Wassing woont. Nadat ze even het verband met de
Soliferclub moest maken wist ze weer wie ik was en ook
met haar heb ik oude herinneringen opgehaald. Ze
heeft mij ook haar kamer laten zien. Het huis waar ze
nu woont ligt op een prachtige plek in het bos. 

 
 
Als ik terug kom zijn Anton en Yfke, Margriet en Fred en Didi en Jan ook gearriveerd en ook Rob en Rinske zijn
weer terug.
 
 
Donderdag ga ik naar het Aviodrome in Lelystad en vrijdagmiddag organi
seert Rob een wandeling en arriveren de laatste twee kampeerders, Onno
en Marijke en Henk en Anne terwijl Joost en Geesje de boel opbreken en
weer vertrekken. Jacqueline arriveert ook weer op de camping dus we gaan
gewoon weer verder met herinneringen ophalen. 
 
Zaterdag is dan de ledenvergadering en doen Didi en ik eerst nog even
boodschappen.
De vergadering is goed bezocht en verloopt rustig en het buffet na afloop is
goed verzorgd. 
 
Zondag is dan de dag om weer naar huis te gaan en na een fijne week vertrek ik in de middag weer naar
Huissen. 
 
Jannie van der Torre
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AC Nieuwsbulletin

Reminder Luxemburgtref: 9 t/m 23 september
 
Het lijkt nog ver weg, maar de tijd vliegt.
Er hebben zich al wat leden opgegeven, maar voor diegenen die dat nog niet hebben gedaan en graag
naar de tref willen komen, nog even wat gegevens.
We hebben plaatsen gereserveerd op camping Belle-Vue 2000 in Berdorf.
Met een ACSI kaart is het tarief € 21,00 per nacht en zonder ACSI kaart € 26,00 per nacht. 
De WiFi is gratis.
Voor mogelijke uitstapjes verwijzen wij u naar het vorige clubblad.
Inschrijven is mogelijk tot 30 juni via het inschrijfformulier op de website.
 
Hopelijk tot ziens in Berdorf.
 
Corrie en Lilian. 
 

Van de AC
 
De ledenvergaderingtref was wat rommelig omdat we over drie velden verspreid stonden. Dit kwam omdat
Jacqueline Beckmann en Rob en Rinske Buitenhuis vaste plekken hebben en Jannie bij hen op het veld was
gaan staan. De anderen zouden op het veld ernaast staan maar daar was de TV ontvangst niet goed dus
weken er 2 Soliferisten uit naar het volgende veld. 
Al met al was het een komen en gaan en het weer was niet zo dat we lekker buiten bij elkaar konden gaan
zitten. Toch heeft iedereen zich wel vermaakt denken wij.
 
De ledenvergadering was heel goed bezocht en het buffet was ook prima.
 
De rallykalender is voor dit jaar bijna helemaal ingevuld alleen voor de eindejaarstref is de afspraak nog niet
definitief gemaakt. We zijn bezig om dit weer een keer op camping De Paalberg in Ermelo te doen. Nadeel
is wel dat als we willen reserveren zodat we bij elkaar op één veld kunnen staan er van tevoren betaald moet
worden en bij niet-komen, eerder vertrek of later komen er niet terugbetaald wordt. Dit is wel iets wat bij steeds
meer campings de regel is en als men een goede annuleringsverzekering heeft hoeft dit geen probleem te zijn.
 
Voor het houden van de nieuwjaarsreceptie hebben wij contact opgenomen met restaurant La Foresta op
camping de Paalberg en het is de bedoeling dat deze op zaterdag 6 januari wordt gehouden. Wederom in
de morgen vanaf 11.00 uur en met aansluitend de mogelijkheid om deel te namen aan een lunchbuffet.
Restaurant La Foresta is geheel vernieuwd en volgens leden van onze club die onlangs daar geweest zijn is
het eten er goed.
 
Voor het komende jaar is de kalender nog helemaal leeg. Het eerste waar we naar moeten zoeken is een
plek voor de Ledenvergaderingtref en de Ledenvergadering.
De ledenvergadering wordt gehouden op zaterdag 13 april 2024.
 
Voor het meehelpen voor de organisatie van ons 45 jarig jubileum in 2025 hebben wij wel toezeggingen
gehad van 2 mensen die ons willen helpen. Als er nog meer zijn is dat prima. Het eerste wat moet gebeuren
is afspreken wanneer het feest wordt gehouden en daar een geschikte locatie voor vinden.
 
Laten we hopen dat we een mooie zomer krijgen en weer volop kunnen genieten van het erop uit gaan met
onze caravans.
 
Hartelijke groeten 
Margriet, Johan en Jannie
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Rallykalender 2023-2024
 
Als u dit clubblad ontvangt zijn wij waarschijnlijk al onderweg voor de Rondreis Nederland, Duitsland, Neder
land.
De eerste week van 10 tot en met 17 juni zijn wij op Camping Elisahoeve, Westerhornerweg 6, Grijpskerk,
Groningen. 
De tweede week van 17 tot en met 24 juni zijn wij op Camping Am Berg, Suddendorferstrasse 37, Bad Bentheim
Duitsland.
De derde week van 24 juni tot en met 1 juli zijn wij op camping Hoeve de Maasduinen, Venweg 5, Wellerlooi.
Wilt u nog aansluiten bel dan even met Jannie: 06-33059334 of neem zelf even contact op met de betreffen
de camping(s).
 
Septembertref Luxemburg:
Van 9 tot en met 23 september organiseren Corrie van Wijk en Lilian van der Hout een tref in Luxemburg en
wel op camping Belle Vue 2000 in Berdorf.
De kosten hiervoor zijn met een ACSI card € 21,= voor twee personen. Daar komt nog milieuheffing bij, hoeveel
dat is weten we nog niet. Zonder ACSI card kost het € 26,= per nacht en voor een hond wordt € 3,= per nacht
gerekend.
Inschrijven kan via het inschrijfformulier op de website en om verzekerd te zijn van een plaats moeten de
inschrijvingen voor 30 juni binnen zijn. 
  
Eindejaarstref: 
Vanaf 27 december 2023 tot en met 7 januari 2024. 
Zoals eerder vermeld willen wij weer een keer naar de Paalberg in Ermelo. 
De ACSI prijs is € 21 per nacht en de toeristenbelasting is € 1,55 per persoon. Wij moeten dan van te voren
uw gegevens en de gewenste periode aan de camping doorgeven en zij sturen u dan een rekening die
vooraf betaald moet worden. 
Wie dat niet wil kan gewoon naar de camping komen en vragen of u op het veld dat is gereserveerd voor
de Soliferclub kan staan, maar of dat ook lukt kunnen wij niet garanderen.
 
Nieuwjaarsreceptie:
Deze wordt gehouden op zaterdag 6 januari vanaf 11.00 uur ’s morgens met aansluitend een lunchbuffet
om 13.00 uur. Zoals elders vermeld hebben wij bij restaurant La Foresta op camping de Paalberg gevraagd
of zij dit kunnen organiseren.
 
Ledenvergaderingtref:
Deze wordt gehouden van 6 april tot en met 14 april 2024.
Waar en wie dat gaat organiseren dat is nu nog niet bekend.
Wat er verder volgend jaar georganiseerd gaat worden hangt af van het feit of er leden zijn die ons daarbij
willen helpen.
De ledenvergadering wordt gehouden op zaterdag 13 april, plaats en tijd hopen wij in het volgende clubblad
te kunnen vermelden. 
 

 

PAX handdoekdrogers  
   Reparatie en Onderhoud 

PAX wasruimte afzuiging 

Onderdelen en Advies 
Alde en Primus service 

 

Comfort op reis 

Postadres:  
Anderensewweg 1 

9467 PG ANLOO 

 

Tell       +31(0)592482223 

mail       info@ScandicCaravans.nl  
Werkplaatsen in heel Nederland 
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Elektriciteit in de caravan
 
Onnodig verbruik voorkomen en bijkomend voordeel: kostenbesparing.

Op steeds meer campings worden de daadwerkelijke kosten doorberekend, al dan niet met een "gratis"
basis hoeveelheid per dag. Voor de één zaak om óp te letten, voor een ander "peanuts".  
Wij zijn de prijs van €1,10 per KW al tegen gekomen, alsook (wintersport) € 10,50 per m3 gas.
Algemeen: 1 Watt verbruik per uur is op jaarbasis 87,6 KW, dus per week 1,7 KW. 10 Watt is dus per week 17 KW.
Zomaar eens wat gebruiks- en verbruiksgegevens in onze caravan 
Koelkast
Elektra 2,4 KW per dag(fabrieksopgave), stel prijs/KW is €0,75 = € 1,80 per dag, per week € 12,60.
Of de koelkast op gas. Fabrieksopgave: 270 gram per dag, gasprijs Benegas is € 5,85/kg, per week 7x270x5,85=
€ 11,06. Is de gasprijs € 4,00 dan  is de weekprijs €7,56. 
Heb je een seizoenplaats, dan is een gewone koelkast (gebruikt minder) in de voortent waarschijnlijk een
gunstiger alternatief. 
En het loont zeker om bij leegstand zonder stroom te staan .
Handdoekendroger: per dag 0,72 KW, per week dus 5 KWx€0,75 = €3,75.
TV: 24 Watt per uur bij gebruik. Standby geeft sluipstroom, zal ook vast een paar watt zijn. Dus bij niet gebruik:
stekker eruit.
We hebben geen schotel, maar die installatie verdenk ik ook van sluipverbruik in stand-by. Het kpn-antenne
tje slobbertje stroom via de accu.
Autoradio met 4 ingebouwde pioneer boxen (vanaf fabriek ingebouwd). Geen idee hoeveel energieverbruik, 
maar ervaar wel dat het gebruiken op een dag merkbare invloed heeft op de capaciteit van de accu. Dus
vermoedelijke groot verbruiker.
Gegevens van de acculader weet ik niet. Deze staat eigenlijk altijd los van de stroom omdat het zonnepaneel
de accu voedt. Vermoedelijk heeft de acculader in "niet gebruik" stand ook sluipstroom en dat is snel 2 watt,
denk ik. Dus loont het om deze beperkt te gebruiken. Zeker bij caravans waar vrijwel alles via de 230 Volt
installatie loopt.
Waterkokers, koffiezetapparaten, oventje, etc. hebben vaak ook sluipstroom. Dus stekkers los.
Let ook op bij alle digitale apparaten, zijn ook stiekeme verbruikers.
Over dakventilatoren en airco's heb ik het maar niet! Die hebben wij niet in de sleurhut.
Ongetwijfeld niet volledig, maar loop eens door je eigen sleurhut met een "Watt-blik". Dan vind je vast wat
onnodige verbruikers.
En thuis? Als wij met de caravan op stap zijn is ons stand-by verbruik in ons huis 35 Watt per uur. Lager kan
eigenlijk niet zonder cruciale functies uit te zetten.
 
Henk Griffioen
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Van de TC
 
Vervanging vloeistof van de verwarmingstoestellen Primus en Alde.
 
1. Zoals we waarschijnlijk allen al weten, vindt de verwarming van onze Solifer plaats middels een keteltje dat
de verwarmingsvloeistof opwarmt en met behulp van een pomp via leidingen door de caravan transporteert.
Als warmtebron wordt daarvoor gas en/-of elektra gebruikt.
 
2. Wij willen middels dit artikel in ons onvolprezen clubblad aandacht vragen voor de verwarmingsvloeistof
in het keteltje en de aangesloten leidingen. 
 
3. Volgens de gebruiksaanwijzing van de caravan dient de verwarmingsvloeistof in het keteltje en de aan
gesloten leidingen na circa 5 jaar vervangen te worden (Alde is streng op die termijn).
 
4. De caravan is af fabriek beschermd tot minus 36 graden.
 
5. De reden dat de vloeistof dient te worden vervangen, is de bescherming in stand houden van de leidingen
waar de vloeistof doorheen moet om de caravan te verwarmen. In de loop van de tijd loopt die bescherming
terug, denk daarbij aan bescherming tegen oxidatie van de combinatie staal en aluminium van de leidingen,
denk ook aan de bescherming tegen vorst die ook terugloopt.
 
6. De vervanging van de verwarmingsvloeistof is in eigen beheer te doen, alhoewel het niet het meest een
voudige karwei is.
 
7. Wellicht is het verstandiger om de vervanging van de verwarmingsvloeistof over te laten aan de dealer.
Overleg met hem, wellicht zijn er tijdens het onderhoud werkzaamheden aan de verwarming en kan de
vervanging van de verwarmingsvloeistof tegelijk uitgevoerd worden.
 
8. Overleg in alle gevallen met uw dealer en vraag vooraf een prijsopgave.
 
Dit artikel is ook in het clubblad van 2019 gepubliceerd (met kleine tekstuele aanpassingen)
Namens de TC: Reinier Bijkerk, Jan de Groot, Piet Goudriaan.
 

Optimale veiligheid bij:  Afdalen, achteruitrijden 

en met een geavanceerd anti-slinger systeem

www.triorep.nl         Telefoon:   033 -277 88 66

Dé specialist op het gebied van 
caravan-, camper- en traileronderstellen

Experts met  
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De nationale bloem van Spanje
 
De nationale bloem van Spanje is de rode anjer, ook bekend als de ‘clavel’ of ‘
dianthus caryophyllus’. Deze bloem heeft een rijke geschiedenis in Spanje en
wordt vaak geassocieerd met de Spaanse cultuur en tradities. De anjer is af
komstig uit het Middellandse Zeegebied en is al eeuwenlang een populaire
bloem in Spanje. In de 16e eeuw werd de anjer in Spanje geïntroduceerd door
de Arabieren en sindsdien heeft hij een belangrijke rol gespeeld in de Spaanse
cultuur.

 
In de Spaanse geschiedenis is de anjer altijd geassocieerd geweest met liefde, passie en opstandigheid. In
de 19e eeuw werden anjers gebruikt als symbool van het Spaanse Republikeinse leger en later werden ze
een symbool van de arbeidersbeweging in Spanje.
Maar de bekendste associatie van de anjer met Spanje komt van de Spaanse dichter Federico García Lorca,
die de bloem beschreef als een symbool van de passie van de Andalusische volksmuziek. De anjer is sindsdien
een belangrijk onderdeel geworden van de flamenco-dans en -muziek, die vooral in de regio Andalusië wor
den uitgevoerd.
Naast de culturele betekenis van de anjer, heeft deze bloem ook enkele unieke kenmerken. De rode anjer
heeft bijvoorbeeld een kruidige geur en de bloemblaadjes hebben een licht pittige smaak, waardoor hij
soms wordt gebruikt in de keuken. Het sap van de anjer wordt ook gebruikt als natuurlijke kleurstof. 

De rode anjer is ook een winterharde bloem, wat betekent dat hij goed bestand is tegen lage temperaturen
en vorst. Dit maakt hem een populaire keuze voor tuiniers in koudere klimaten.
Al met al is de rode anjer een belangrijke en bijzondere bloem in de Spaanse cultuur en geschiedenis. Hij
symboliseert passie, liefde en opstandigheid, terwijl hij ook een heerlijke geur en smaak heeft en winterhard
is. Het is dan ook geen verrassing dat deze bloem de nationale bloem van Spanje is geworden en nog steeds
een belangrijke rol speelt in de Spaanse tradities en cultuur.
 
Andere nationale bloemen binnen Europa
 
Er zijn veel verschillende nationale bloemen in Europese landen zoals de onderstaande. Daarbij moet opge
merkt worden dat men vaak de tulp als nationale bloem van Nederland ziet, mede omdat deze ook in het
toeristische logo van het land verwerkt is en er natuurlijk tienduizenden toeristen naar Nederland komen om
de tulpenvelden te zien.
Maar feit is dat de tulp de nationale bloem is van Turkije en Hongarije en Nederland officieel helemaal geen
nationale bloem heeft. Maar daar probeert het  BNNVARA programma Vroege Vogels wat aan te doen. Kijk
op hun website: https://www.bnnvara.nl/vroegevogels/artikelen/start-van-de-nationale-bloem-verkie
zing. 
Dit in tegenstelling tot België, waar de rode klaproos vanwege zijn verbinding met de Eerste Wereldoorlog de
nationale bloem is. Tijdens de oorlog, die duurde van 1914 tot 1918, bloeiden klaprozen op de slagvelden
van Vlaanderen. De velden werden verwoest door het geweld en het bloedvergieten, maar de klaprozen
groeiden er nog steeds. De klaproos werd een symbool van de offers die soldaten hebben gebracht in de
oorlog.
 
Andere bekende nationale bloemen zijn onder andere:
Bulgarije: Roos; Cyprus: Cyclamen; Denemarken: Rode klaver; Duitsland, Tsjechië en Letland: Korenbloem;
Finland: Lelietje-van-dalen; Frankrijk: Lelie; Griekenland: Bougainvillea; Italië: Lelietje-van-dalen; Luxemburg:
Rode roos; Noorwegen: Bergklaver; Oostenrijk en Zwitserland: Edelweiss; Portugal: Rode anjer; Verenigd Ko
ninkrijk: Roos; Zweden: Paardebloem.
In Nederland wordt binnenkort de nationale bloem gekozen. 
 
Jacob Dijkhuizen
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Uit de oude doos: Herfstrally 2006 Wezuperbrug
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Van de ledenadministratie
 
 
Leden
Nieuw:
Annemieke Bertlage, Alphen aan den Rijn

Opzeggingen:
Opzeggen van het lidmaatschap kan alleen schriftelijk of per e-mail bij de secretaris en moet
uiterlijk 30 november van het lopende jaar zijn ontvangen.

Wijzigingen die betrekking hebben op de ledenadministratie zoals adres, telefoonnummer, e-
mail adres, type en kenteken van auto en caravan, graag doorgeven aan de secretaris.

Het Solifer clubblad verschijnt vier keer per jaar halverwege de maand maart, juni, september
en december. Indien u geen blad ontvangt wilt u dan even per e-mail contact opnemen met
de secretaris?

Ledenadministratie Soliferclub Nederland
secretaris@soliferclub.nl

 

Vanouds bekend door kwaliteit en service 

 

             

Al meer dan 40 jaar uw specialist  

in Scandinavische caravans! 
 

Mercuriusweg 32 

6971 GV Brummen 

www.martenscaravans.nl 
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Samenstelling bestuur en commissies
 
Bestuur
      Voorzitter                Didi Lindhout                     06-28883531         voorzitter@soliferclub.nl
      Secretaris               Marianne van Keulen       06-31035026         secretaris@soliferclub.nl
      Penningmeester    Henk Griffioen                    06-53674584         penningmeester@soliferclub.nl
     
Activiteitencommissie                                                                   ac@soliferclub.nl
     Voorzitter              Jannie van der Torre             06-33059334
     Lid                         Margriet Grootenboer           06-30043828                  
     Lid                         Johan Top                              06-30868476               
 
Redactiecommissie                                                                           redactie@soliferclub.nl
     Voorzitter                   Onno de Gans                    079-3212173    
     Eindredactie             Marianne van Keulen         06-31035026
     Websiteredacteur    Jacob Dijkhuizen                 0182-616127
     Websitebeheerder   Onno de Gans                    079-3212173 
     Lid                              Didi Lindhout                       06-28883531
 
Technische commissie                                                                       tc@soliferclub.nl
     Voorzitter                Piet Goudriaan                       06-54755534
     Lid                           Reinier Bijkerk                          034-3430783
     Lid                          Jan de Groot                           06-21255141
 
Secretariaat             Marianne van Keulen              06-31035026    secretaris@soliferclub.nl     
 
Archief                    Jan Molenaar                            06-23882019
 
Advertenties/PR     Vacant                                                                pr@soliferclub.nl
 
Bank                              NL88 INGB 0004 3260 91
 
Contributie                    De contributie voor 2022 en 2023 is door de algemene ledenvergadering   
                                         vastgesteld op €20,- per kalenderjaar.
                                         In januari van elk jaar krijgen de leden per email van de penningmeester 
                                         een uitnodiging om de contributie voor dat jaar te voldoen.
                                         Tenzij er bijzondere omstandigheden zijn, zullen leden die tegen het laatste 
                                         kwartaal nog niet hebben betaald voorgedragen worden voor royering.
                                         Nieuwe leden krijgen na hun toelating ook een email met een 
                                         betalingsverzoek.
 
Website                         www.soliferclub.nl
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Indien onbestelbaar retour:  M. van Keulen, Violierstraat 47, 5402 LA Uden


